
 
XXXVI sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 24 listopada 2021r.  
I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XXXVI sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Przywitał burmistrza 
Bartłomieja Bartczaka, radnych oraz śledzących obrady online. Obecnych 14 radnych na stan 
15. Nieobecna radna Teresa Zajkowska. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja burmistrza stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pytania do pana burmistrza 
 
Radny Tomasz Romanowski 
Spotkanie z przedstawicielami Oddziału Zakładu Karnego w Gubinie. Czy można coś 
powiedzieć więcej? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Brak jest osadzonych. Problem jest także z obsadzeniem pracowników. Będzie przeprowadzony 
remont. Obiekt nie będzie całkowicie zamknięty. Będzie on ochraniany i ogrzewany.  
Radny Jan Skóra 
Fundusze w sprawie melioracji. Temat ważny. Radny poinformował, że będzie składał 
interpelację w sprawie rowów, które są zaniedbane.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Jeżeli zostanie podpisane partnerstwo z gminami naszego powiatu, są możliwości pozyskania 
dużych pieniędzy na  zadania melioracyjne. Także możliwość wskazania Wodom Polskim jakie 
inwestycje z naszej perspektywy są konieczne.  

 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski - komisja spotkała się 
raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa 
Opara - komisja spotkała się raz celem zapoznania się z projektami uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak - komisja spotkała 
się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz - komisja nie obradowała miedzy sesjami.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek - komisja nie obradowała między sesjami  
 
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 - 274 

Projekt uchwały nr 274 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
z tym, że: 
 



Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki złożyła wniosek aby w rozdziale 9 w 
§ 10 dodać ust. 4 o treści: 
„Bieżącej kontroli zadań publicznych, realizowanych w wyniku rozstrzygniętych konkursów 
ofert, będą w trakcie roku dokonywać pracownicy Urzędu Miejskiego”. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 274 wraz z przyjętym wnioskiem 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.257.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. Miejskiego programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii - 273 

Projekt uchwały nr 273 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 273  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.258.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. zmieniająca uchwalę RM w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 
Zielona Góra na realizację zadania z zakresu prowadzenia Izby Wytrzeźwień w 

Raculi na 2022 rok - 279 
Projekt uchwały nr 279 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 279  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.259.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2021 r. - 277 

Projekt uchwały nr 277 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 



Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  

 
Przewodniczący poprosił panią skarbnik o przedstawienie autopoprawki. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały nr 277 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta /14 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 277 wraz z przyjętą autopoprawką 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.260.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. zmieniająca uchwalę Rady Miejskiej nr XXVI.183.2020 w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 

2021-2035 - 278 
Projekt uchwały nr 278 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 277 wraz z przyjętą autopoprawką 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.261.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. zmieniająca uchwalę XXXIV.244.2021 z dnia 15 października 2021 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu - 275 

Projekt uchwały nr 275 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radna Halina Wojnicz 
Ta uchwała jest konieczna wszędzie tam, gdzie poprawiamy infrastrukturę naszego miasta. To 
wpływa na estetykę naszego miasta i bezpieczeństwo.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 275 wraz z przyjętą autopoprawką 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.262.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
 



7.dopłaty do sytemu gospodarowania odpadami komunalnymi - 280 
Projekt uchwały nr 280 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radna Halina Wojnicz 
Na jakim etapie jest dochodzenie do tych mieszkańców, którzy nie płacą za wywóz śmieci? Czy 
coś wiadomo o wdrażanych programach? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Na najbliższej sesji przedstawimy sprawozdanie  z naszego działania.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Na Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej naczelnik Wydziału Komunalnego i Inwestycji 
referował zadania, które są realizowane aby uzyskać pełną liczbę deklaracji.  
Radna Halina Wojnicz 
Wielkogabaryty za długo zalegają przy altanach. W centrum miasta wielkogabaryty, mimo 
interwencji leżą dwa tygodnie. Przedsiębiorstwo Usług Miejskich zwleka z odbiorem tego 
rodzaju śmieci.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 280 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.263.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

8. przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 
Wlkp. - 272 

Projekt uchwały nr 272 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej zapoznała się z projektem uchwały. 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  
 
Przewodniczący poprosił naczelnika Wydziału Komunalnego i Inwestycji o odniesienie się do 
zarzutów przedstawionych w skardze Wojewody.  
 
Kierownik PUM Eugeniusz Burda 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
z terenu gminy Gubin o statusie miejskim było zobligowane nowelizacją ustawy o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę. W przyjętej uchwale dnia 6 sierpnia tego roku były zmienione trzy punkty 
w stosunku o uchwały przyjętej w marcu 2019 roku. Pozostałe zapisy są z poprzedniej uchwały. 
Uchylenie tej uchwały i przyjęcie nowej. Wtedy będzie obowiązywała uchwała z 2019r. Jeśli 
uchwała zostanie uchylona, to nic to nie zmieni dla funkcjonowania przedsiębiorstwa.   
Radny Mirosław Rogiński pytanie do prezesa PUM Leszka Lindy 
Czy uważa pan, że skarga jest zasadna czy bezzasadna? 
Prezes PUM Leszek Linda 
Skarga jest częściowo zasadna.  
Radny Mirosław Rogiński 
Skarga nie jest głosowana, że jest częściowo zasadna. 



Prezes Pum Leszek Linda 
Dla uporządkowania należałoby uznać skargę za zasadną. Nie zmienia to faktu funkcjonowania 
spółki i korzystania z dotychczasowego regulaminu. Będzie czas na dostosowanie się do 
obecnych przepisów i norm. 
Radny Zbigniew Bołoczko   
W skardze Wojewody nie ma PUMu tylko jest Rada Miejska. Radni zaufali tym, którzy 
sporządzili tą uchwałę. Wygląda na to, że się ośmieszyliśmy, że nie znamy się nad czym 
głosujemy. Jeżeli zostaną zasądzone koszty postępowania, to kto je pokryje? 
Radny Jan Skóra 
Czy skarżący nie mógł bezpośrednio poinformować o tym PUMu, a nie od razu kierować 
sprawę do sądu?  
Adwokat Paweł Zawodniak 
Nie mógł tak zrobić. 
Radna Halina Wojnicz 
Powinniśmy głosować nad takimi uchwałami, które są pod względem prawnym skonstruowane 
właściwie. Radna zwróciła również uwagę na uzasadnienie i życzy sobie aby w tej kadencji i co 
najmniej następnych nie było takich uchwał. 
Radny Mirosław Rogiński  
Wstyd dla nas radnych, że głosowaliśmy tą uchwałę. Radny jest zdania, ze skarga została 
merytorycznie rozpoznana, a także zawiera merytoryczne uzasadnienie. Radny będzie głosował, 
że skarga jest zasadna. Trzeba wyciągną wnioski aby takie skargi nie miały miejsca w przyszłości.  
Naczelnik Wydziału Komunalnego i Inwestycji Krzysztof Olifirowicz_Kalinowicza 
Projekt uchwały przed opiniowaniem w Wodach Polskich został przekazany do nadzoru 
Wojewody, który tego nie zaskarżył. Śledząc historie regulaminów przez ostatnie lata można 
zauważyć, że wiele regulaminów w latach poprzednich było uchylane ze względu na problemy 
prawne merytoryczne. Ustawodawca parę lat temu wprowadził instytucję merytoryczną, która 
ma na celu pomoc, urzędom i radom w przyjmowaniu takich uchwał. Są to Wody Polskie. Od 
jakiegoś czasu procedura uchwalania regulaminów jest trzystopniowa. Jest jeszcze inne 
rozwiązanie, aby zakończyć ten temat w sposób taki w miarę bezpieczny. To znaczy można 
byłoby uchylić uchwałę obowiązującą dotyczącą regulaminu, na przykład na dzisiejszej sesji i 
wówczas uchwała o uznaniu skargi jako zasadnej miałaby w załączniku inną treść uzasadnienia. 
Moglibyśmy w odpowiedzi na skargę wnosić o umorzenie postępowania o odstąpienie od 
obciążenia zaskarżonego organu, kosztami postępowania i skierowanie sprawy do rozpatrzenia 
w trybie uproszczonym. 
Radny Robert Woszak 
Przed podjęciem tej uchwały, w sierpniu ta uchwała jako projekt trafiła do Wojewody i tam była 
rozpatrywana. Radny zastanawia się, czy tą uchwałę rozpatrywał ten sam radca prawny.  
Radny Krzysztof Zdobylak pytanie do naczelnika Wydziału Komunalnego i Inwestycji 
Krzysztofa Olifirowicza-Kalinowicza 
Czy uchylenie regulaminu będzie miało wpływ na charakter wiążący do wydawanych decyzji 
przez PUM? PUM działa na obowiązującym regulaminie. Jeśli go teraz uchylimy, to tak 
naprawdę te rozporządzenia, czy użyczenia, czy decyzje  mu wydawane w tym zakresie od 



uchylenia nie będą mogły być albo wydawane, albo nie będą miały mocy. Czy jak to będzie 
wyglądało ? 
Naczelnik Wydziału Komunalnego i Inwestycji Krzysztofa Olifirowicz-Kalinowicz 
Regulamin ten, który jest uchylany, faktycznie nie będzie funkcjonował. Natomiast tym samym 
obowiązuje poprzedni regulamin z 2019 roku.  
Radna Halina Wojnicz pytanie do prezesa PUMu Leszka Lindy 
Czy pan prezes podtrzymuje ustosunkowanie się do treści skargi Wojewody Lubuskiego? 
Prezes PUMu Leszek Linda 
Jako przedsiębiorstwo z pewnymi punktami się nie zgadzamy, ale dla dobra sytuacji uznajemy 
tę skargę za zasadną. Chcemy wypracować ją jeszcze raz żeby nie budziła w przyszłości 
wątpliwości.  
Radna Halina Wojnicz pytanie do prezesa PUMu Leszka Lindy 
Czy uznaje pan wniesioną skargę za zasadną w zakresie zgłoszonych wątpliwości bądź 
zastrzeżeń? 
Prezes PUMu Leszek Linda 
Tak.  
Radny Ziemowit Patek 
W projekcie, który przyjęliśmy nie ma błędów na tyle istotnych, żeby wpływały na 
funkcjonowanie tego regulaminu i spółki. Radny jest za opcją pana naczelnika żeby uchylić 
poprzednią uchwałę i skonstruować nową.  
 
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie.  
 
Przewodniczący wniósł o zmianę porządku dzisiejszej sesji i wycofanie z porządku obrad 
projekt uchwały nr 272  oraz wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał                         
o numerze 282 i 283 oraz poprosił panią sekretarz Marię Kużdżeń o przedstawienie 
zaproponowanych zmian. 
 
Radni otrzymali dwa projekty uchwał nr 282 i 283 celem zapoznania się.  
 
Radna Halina Wojnicz 
Pyta kiedy będzie nowy regulamin dostarczania wody odprowadzania ścieków? Jaki mamy 
termin przygotowania tego nowego regulaminu. 
Prezes PUMu Leszek Linda 
Nie ma terminu ustalonego z mocy prawa. Będziemy robić to jak najszybciej. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji                           
i wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 272 oraz wprowadzenie do porządku obrad 2 
projektów uchwał o numerze 282 i 283. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został zmieniony /14 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 

9. Uchylenia uchwały nr XXXII.231.2021 z dnia 6 sierpnia 2021 r. w sprawie 
przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków z terenu 

gminy Gubin o statusie miejskim -282 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 282 



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.254.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
10. Przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 

skargi Wojewody Lubuskiego - 283 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 283 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.255.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
 

11. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu nieruchomości - 264 

Projekt uchwały nr 264 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 264 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.264.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

12. ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta Gubina - 276 
Projekt uchwały nr 276 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie i wszystkie komisje złożyły 
wniosek o ustalenie wynagrodzenia burmistrza w wysokości 90% od stawki maksymalnej 
ustalonej w ustawie 
 
Projektu uchwały będzie brzmiał następująco: 
§ 1 Ustala się dla Burmistrza Miasta Gubina wynagrodzenie miesięczne, na które składają się: 

1)wynagrodzenie zasadnicze w wysokości   9 387 zł 
2)dodatek funkcyjny w wysokości 3 105 zł 
3)dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30 %  łącznie wynagrodzenia zasadniczego i 
dodatku funkcyjnego  3 747,60 zł. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 276 wraz z przyjętym wnioskiem 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVI.256.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 



V.  Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Gubinie  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
VI. Sprawy różne 
Brak spraw różnych.  
 
VII. Zamknięcie XXXVI sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany, dziękując wszystkim za udział 
w obradach i zamknął XXXVI sesję Rady Miejskiej w Gubinie. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
                                                                                                          Wojciech Sendera  
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Sporządziła A.Dobras 


